
Rada Gminy Rybczewice 
 

 

Protokół nr XXXVII/2022 

XXXVII Sesja w dniu 29 grudnia 2022  

 

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie sesji przechowywane przez odrębny okres 
archiwalny określony w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania.  

 

 
Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:08 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1.Paweł Andrzej Bochyński 
2.Magdalena Figura Wrona 
3. Marcin Flor 
4. Aleksandra Jarymek 
5. Dominik Janusz Mańka 
6. Lech Stanisław Miściur 
7. Anna Suszek 
8. Małgorzata Stanisława Suszek 
9. Józef Grzegorz Szymaniak 
10. Marek Bogusław Wac 
11. Mateusz Piotr Wawrzycki 
12. Witold Henryk Wąsik 
13. Sławomir Jan Wiącek 
14. Monika Wrona 
15. Piotr Józef Zając 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram XXXVII Sesję Rady 
Gminy Rybczewice.  



Stwierdzam, że na 15 Radnych, 14 jest obecnych na dzisiejszej sesji, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Witam wszystkich Państwa Radnych, witam Panią 
Sekretarz, Pana Skarbnika, witam serdecznie Państwa Sołtysów. Dzisiaj gościmy wyjątkowych 
gości. Witam bardzo serdecznie naszych wyróżnionych sportowców oraz ich rodziców, witam 
wszystkich mieszkańców naszej gminy oraz gości obserwujących nasze dzisiejsze obrady. 
Zamykam punkt pierwszy i otwieram punkt drugi porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram punkt 2 porządku 
obrad. Porządek otrzymaliście Państwo wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję wraz z 
wszystkimi materiałami w systemie e-sesja. Przedstawię Państwu dzisiejszy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 
4. Wręczenie wyróżnień dla najlepszych sportowców w Gminie Rybczewice. 
5. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. 
6 Interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy Szanowni Państwo Radni, z uwagi 
na dzisiejszą nieobecność Pani Wójt chciałam zaproponować wykreślenie z obrad punktu 
piątego- sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś uwagi 
bądź proponowane zmiany do dzisiejszego porządku obrad? Bardzo proszę. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Proponuję wniesienie do porządku obrad dzisiejszej sesji dwóch 
uchwał, a mianowicie -jeden projekt uchwały, to jest w sprawie sprostowania oczywistych 
omyłki pisarskiej w uchwale nr 2/12/2018 Rady Gminy Rybczewice z dnia 30 listopada 2018 
roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 
terenie Gminy Rybczewice na rok 2019 i drugi projekt uchwały jest to jest prawie 
wprowadzenia zwolnień o podatku od nieruchomości na terenie Gminy Rybczewice. Dziękuję 
bardzo.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Czy ktoś z Państwa ma jeszcze 
jakieś propozycje dotyczące wprowadzenia zmian w porządku obrad? Nie widzę. W takim razie 



proponuję aby punkt piąty wykreślić z porządku obrad i następnym piątym punktem będą 
interpelacje i zapytania Radnych, natomiast po tym punkcie wprowadzić dwie zaproponowane 
uchwały przez Pana Skarbnika. Bardzo proszę Państwa Radnych o przegłosowanie 
proponowanych zmian w porządku obrad. Kto z Państwa Radnych jest za? Bardzo proszę o 
zagłosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura - Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 Radnych 
14 zagłosowało za przyjęciem zmian w porządku obrad.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - A teraz bardzo proszę Państwa 
Radnych o zagłosowanie całościowego porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. Kto jest 
za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Proszę o zagłosowanie.  

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  



BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura - Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Stwierdzam, że na 14 Radnych 
obecnych na sesji wszyscy radni zagłosowali za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
Zamykam punkt drugi.  

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt trzeci - przyjęcie 
protokołu z trzydziestej szóstej sesji Rady Gminy Rybczewice. Protokół otrzymaliście państwo 
w systemie eSesja. Był też dostępny w Urzędzie Gminy. Czy ktoś z Państwa Radnych ma może 
jakieś uwagi dotyczące protokołu z poprzedniej sesji? Nie widzę. w takim razie bardzo proszę 
o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z 36 sesji? Kto jest za? 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Proszę o zagłosowanie.  

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 



Paweł Andrzej Bochyński,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena Figura Wrona 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Stwierdzam, że na 14 Radnych, 
13 zagłosowało za przyjęciem protokołu z trzydziestej szóstej sesji, jedna osoba wstrzymała 
się od głosu. Stwierdzam, że protokół został przyjęty. Zamykam ten punkt. 

 

4. Wręczenie wyróżnień dla najlepszych sportowców w Gminie Rybczewice. 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram punkt czwarty 
porządku obrad-Wręczenie wyróżnień dla najlepszych sportowców w Gminie Rybczewice. 
Zapraszam serdecznie Panią Sekretarz. 

P. Renata Trała - Sekretarz Gminy - Jeszcze raz witamy naszych Szanownych Gości - 
Najlepszych Sportowców Gminy Rybczewice w roku 2022 - Stanisława Plesza, Lubomira 
Miściura i Pawła Szyszkę. Wyrażamy nasze głębokie gratulacje dla zawodników. Za wasz talent, 
pracowitość, które przełożyły się na wasze indywidualne sukcesy i życzymy na dalsze lata dużo 
odwagi, determinacji w osiąganiu kolejnych celów. 

Zapraszamy pierwszego sportowca -Stanisława Plesza. Stasiu, wyrazy uznania dla kapitana 
drużyny za posiadane umiejętności strzału z każdej pozycji, niejednokrotnie indywidualnie 
przechylałeś szale zwycięstwa swojej drużyny. Gratuluję. Proszę Państwa bramka, czyli 
wszystko w temacie.  

Zapraszamy Lubomira MiSciura. Lubomir, wyrazy uznania jako dla podstawowego zawodnika 
w rozgrywkach Lubelskiego Związku Piłki Nożnej w kategorii Żak Starszy. Jesteś zawodnikiem, 
który wyróżnia się ambicją boiskową oraz niezwykłą umiejętnością dryblingu. Gratuluję i życzę 
dalszych sukcesów.  



Zapraszam Pawła Szyszkę. Pawle, wyrazy uznania dla lidera zespołu, utalentowanego obrońcy, 
wyróżniającego się doskonałą współpracą z drużyną oraz świetnie czytającego grę boiskową. 
Gratuluję i życzę dalszych sukcesów.  

Składamy również serdeczne gratulacje dla rodziców. Gratulujemy synów i wszystkiego 
dobrego. Dziękuję. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Przyłączam się do gratulacji 
przekazanych przez Panią Sekretarz. Jeszcze raz Rodzicom bardzo serdecznie gratuluję 
wyjątkowych chłopców. No i liczymy na dalsze sukcesy. Jeszcze raz wszystkiego dobrego, 
gratulujemy. Szanowni Państwo zamykam ten punkt porządku obrad. 

 
 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram punkt kolejny- 
interpelacje i zapytania Radnych. Nie wpłynęły do Przewodniczącej Rady żadne zapytania ani 
interpelacje w formie pisemnej, zatem zamykam ten punkt. 

 

 
6 Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 
II/12/2018 Rady Gminy Rybczewice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Rybczewice na rok 2019 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt kolejny 
porządku obrad -podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 
uchwale przedstawionej przez Pana Skarbnika. Bardzo proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika  

P. Józef Smarzak- Skarbnik- W projekcie tej uchwały chodzi o sprostowanie błędu- konkretnie 
sprostowanie numeru uchwały i pozycji publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Lubelskiego, a mianowicie w uchwale numer 2/12/2018 z 30 listopada jest wpisany numer 
34/171/2017, a powinno być 34/170/2017 i numer publikacji jest 4974, a powinien być 4973. 
Dziękuję bardzo, jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo, projekt 
uchwały był opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Pana Marka Waca.  

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo. Czy Państwo 
Radni mają może jakieś pytania do projektu uchwały? Nie widzę, w takim razie bardzo proszę 
o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje?  



 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 
II/12/2018 Rady Gminy Rybczewice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Rybczewice na rok 2019.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych 14 zagłosowało za podjęciem uchwały. Stwierdzam że uchwała została podjęta. 
Zamykam ten punkt. 

 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Rybczewice 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram punkt kolejny 
porządku obrad, to jest podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 
nieruchomości na terenie Gminy Rybczewice i bardzo proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika  



P. Józef Smarzak- Skarbnik- A więc w projekcie tej uchwały sprawa dotyczy również jest 
powiązana ze sprostowaniem omyłki, o której mówiliśmy przy poprzednim projekcie uchwały, 
mianowicie ten numer uchwały 171 dotyczy zwolnień z podatku od nieruchomości w związku 
z tym żeby funkcjonowała jedna uchwała bez jakichś dodatkowych uchwał, które wprowadzają 
zmieniają że tak powiem prostują błędy i proponujemy przyjąć nową uchwałę odnośnie 
wprowadzenia zwolnień podatku od nieruchomości na terenie gminy Rybczewice. Wszystkie 
te zwolnienia, które były poprzedniej uchwale są takie same, tu nie wprowadzamy żadnych 
zmian, po prostu jest uchwała nowa o treści takiej jaka była w poprzedniej uchwale i będzie 
ona obowiązywała od 1 stycznia 2023 roku. Jeśli są jakieś pytania, to bardzo proszę. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo, ten projekt 
uchwały również opiniowany był przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu 
Pana Przewodniczącego Marka Waca. 

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy Państwo 
Radni mają może jakieś uwagi pytania do proponowanej uchwały? W takim razie bardzo 
proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest za? Kto 
jest przeciw? kto się wstrzymuje?  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Rybczewice.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata  
Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  



Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 14 zagłosowało za podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od 
podatku od nieruchomości na terenie Gminy Rybczewice. Stwierdzam, że uchwała została 
podjęta. Szanowni Państwo proponuję 10 minut przerwy. Zapraszam Państwa po obradach. 

 

/Przerwa- g.13.18 

Koniec przerwy- wznowienie obrad- g.13.40/ 

 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Witam Państwa serdecznie po 
przerwie. Wznawiam obrady dzisiejszej sesji. Przechodzimy do punktu 9 porządku obrad - 
podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok i bardzo proszę zabranie 
głosu Pana Skarbnika i przedstawienie projektu uchwały. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- A więc jeśli chodzi o proponowane zmiany w budżecie dotyczące 
roku 2022, to jest tych zmian kilka dosłownie i wszystkie te zmiany są związane zarówno z 
funduszem pomocy jak z dodatkami energetycznymi i tak jeśli chodzi o fundusz pomocy, to 
następuje zwiększenie dochodów o kwotę 9776,00 zł. Tej propozycji u Państwa w projekcie 
nie było, ale ona już się pojawiła przed posiedzeniem komisji budżetowej także była 
przedstawiana, natomiast następne to jest zmniejszenie tu chodzi o środki w wysokości 173 
400,00 zł i dotyczą te pieniądze dodatków energetycznych i podmiotów wrażliwych.  

Jeśli chodzi o proponowane zmiany w wydatkach to są one następujące, a mianowicie -
proponujemy zmniejszyć wydatki o kwotę 31 500,00 zł. z rezerwy ogólnej i to zwiększenie o tą 
kwota przeznaczyć na oświatę i wychowanie.  

Następne zmiany, to są wynikające zwiększenia dochodów jak również zmniejszenia i tak- 
zwiększamy o 9776,00 zł. funduszu pomocy. Jest to związane z wypłatą świadczeń dla osób 
goszczących u siebie obywateli Ukrainy i zmniejszenie o kwotę 173 400,00 zł., jest to związane 
z dodatkami energetycznymi i dla gospodarstw indywidualnych i podmiotów wrażliwych. 
Dziękuję bardzo.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Projekt uchwały 
był opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu Pana 
Przewodniczącego Marka Waca.  



P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały- pozytywnie. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź pytania do prezentowanego projektu uchwały? Bardzo 
proszę. Nie widzę, w takim razie bardzo proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za 
podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok? Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje?  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 14 zagłosowało za podjęciem uchwały, Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
Zamykam punkt 9 porządku obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 



P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 10- podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej i bardzo proszę o 
zabranie głosu Pana Skarbnika i przedstawienie projektu uchwały prognozy finansowej. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przyjęte przed chwilą zmiany w budżecie zostają wprowadzone 
do wieloletniej prognozy finansowej w zmianach dotyczących roku 2022. Dziękuję bardzo.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo, ten projekt 
uchwały był również opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu 
Przewodniczącego komisji Pana Marka Waca.  

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy Ktoś z 
Państwa Radnych ma jakieś pytania bądź uwagi do prezentowanego projektu uchwały? Nie 
widzę, bardzo proszę w takim razie o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 
uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje?  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 



Radnych, 14 zagłosowało za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej. Stwierdzam że uchwała została podjęta. Zamykam ten punkt.  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2023 rok. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram 11 punkt porządku 
obrad- podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok i również proszę 
o zabranie głosu Pana Skarbnika.  

P. Józef Smarzak- Skarbnik- A więc jeśli chodzi o proponowany budżet na rok 23 to jest on 
następujący, i tak dochody planowane są w wysokości 1 661 855,00zł., natomiast wydatki w 
wysokości 26 846 269,00 zł. Jak Państwo widzą wydatki przewyższają planowane dochody, w 
związku z tym są one sfinansowane przychodami i tak jakie są przychody, które pokryją 
brakujące środki dochodów, a mianowicie są to niewykorzystane środki z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. Na drogę w miejscowości Zygmuntów w kwocie 360 000,00 zł., na 
drogę miejscowości Bazar w kwocie 440 725,00 zł., niewykorzystane środki związane z 
realizacją projektu cyfrowa gmina w kwocie 94 879,00 zł., wolne środki w kwocie 2 800.000 
zł., spłata pożyczki udzielonej w roku bieżącym w kwocie 63 810,00 zł. oraz planowany jest 
kredyt w wysokości 2 milionów złotych. Jeśli chodzi planowane dochody, to są one 
następujące i tak dochody bieżące to jest kwota 12 389 166,00 zł. Natomiast wydatki 
majątkowe, czyli inwestycyjne, jest to kwota 9 272 689,00 zł. Na dochody bieżące składają się 
dochody własne i są one zaplanowane w kwocie 4 900 111,00 zł. Na dochody własne składają 
się dochody w dziale rolnictwa i łowiectwo w wysokości 2 625 000,00 zł. W dziale wytwarzanie 
i zaopatrywanie w energię elektryczną gaz i wodę w wysokości 300 975,00 zł,m w dziale 
gospodarka mieszkaniowa w kwocie 100 796,00 zł., w dziale administracja publiczna w kwocie 
42 928,00 zł., podatki od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek nie 
posiadających osobowości prawnej, to jest największe dochody -łącznie razem wszystkie 
podatki, to jest kwota 3 340 825,00 zł. Dalej mamy pozostałe zadania w zakresie polityki 
społecznej i tu planowano dochody w wysokości 600 000,00 zł., w dziale 855 rodzina- dochody 
w wysokości 23499,00 zł. w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska dochody 
planowane w wysokości 488 463,00 zł. Następną grupą w dochodach, to są dotacje i środki na 
zadania własne i te są planowane wysokości 5 654 134,00 zł. Na to składają się subwencje -w 
łącznej wysokości 5 394 814,00 zł. Jest to subwencja oświatowa i subwencja ogólna. Dalej 
mamy w pomocy społecznej dotacje na zadania własne w wysokości 231 300,00 zł. W 
gospodarce komunalnej i ochronie środowiska dochody w wysokości 28 020,00 zł.  

Następną grupą dochodów, to są dotacje na zadania z zakresu administracji rządowej i inne 
zlecone ustawami i one są planowane w kwocie 1 804 801,00 zł. z czego na administrację 
publiczną jest planowana kwota 49 725,00 zł., na prowadzenie i weryfikację stałego rejestru 
wyborców kwota 1 176,00 zł., na rodzinę- to są świadczenia w dziale rodzina planowane 
dochody w wysokości 1 753 900,00 zł.  

Następną grupę dochodów, to są dotacje na zadania realizowane w drodze porozumień i 
umów z jednostkami samorządu terytorialnego i tu są one planowane w kwocie 30 120,00 zł. 
-jest to w dziale oświata i wychowanie związane z pobytem dzieci w przedszkolu z terenu gmin 
sąsiadujących.  



Tak jak już mówiłem, dochody majątkowe są planowane w kwocie 9 272 689,00 zł.- na to 
składają się dotacje i środki na zadania własne i tak w dziale transport i łączność na drogi 
gminne dotacje, to ogółem kwota 7 264 945,00 zł. Następnie to jest grupa dotacji na programy 
finansowane z udziałem środków z Unii Europejskiej i tu jest kwota 2 007 744,00 zł., z czego w 
dziale rolnictwo i łowiectwo, to jest kwota 351 971,00 zł., w dziale gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska, to jest kwota 658 005,00 zł. i w dziale kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego jest to kwota 997 768,00 zł. 

Natomiast jeśli chodzi o wydatki, tak jak już mówiłem są one planowane w łącznej kwocie 26 
846 269,00 zł. One również się dzielą na wydatki bieżące i wydatki majątkowe i tak wydatki 
bieżące, to jest kwota 13 726 955,00 zł. Natomiast wydatki majątkowe, inwestycyjne jest to 
kwota 13 119 314,00 zł. Z ogólnej kwoty wydatków wydatki bieżące, to jest kwota 13 726 
955,00 zł., w tym są wydatki na zadania własne w wysokości 11 851 434,00 zł. I tak:- na 
rolnictwo i łowiectwo jest kwota 60 856,00 zł. na wytwarzanie i zaopatrywanie w energię 
elektryczną, w gaz i wodę planowana kwota 269 872,00zł., na transport i łączność w 
wydatkach bieżących jest planowana kwota 334 183,00 zł., w gospodarce mieszkaniowej 212 
208,00 zł., w działalności usługowej 9157,00zł., w administracji publicznej 3 209 067,00 zł., w 
bezpieczeństwie publicznym i ochronie przeciwpożarowej 196 618,00 zł., obsługa długu 
publicznego, to jest kwota 366 563,00 zł w różnych rozliczeniach czyli, to jest rezerwa ogólna 
kwota 268 000,00zł. Na oświatę i wychowanie ogółem jest planowane 4 299 297,00 zł., na 
ochronę zdrowia kwota 73 564,00 zł na pomoc społeczną 747 180,00 zł., na pozostałe zadania 
w zakresie polityki społecznej 600 000,00 zł.,w dziale rodzina planowane wydatki 96 427,00 zł 
i na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska 802 371,00 zł., na kulturę i ochronę 
dziedzictwa narodowego kwota 211 045,00 zł., na kulturę fizyczną 89 023,00 zł., dalej w 
wydatkach bieżących mamy następną grupę wydatków -to są wydatki na zadania z zakresu 
administracji rządowej i inne zlecone ustawami planowane w kwocie łącznej 1 80 401,00 zł z 
czego na administrację publiczną 49 725,00 zł., prowadzenie i aktualizacji rejestru wyborców 
jeden 1176,00 zł.,w dziale rodzina planowane wydatki 1 753 900,00 zł. Następnie mamy w 
grupie wydatków bieżących:-przedsięwzięcia ujęte w wieloletniej na prognozie finansowej, 
finansowane środkami własnymi i tu są zaplanowane wysokości 700 720,00 zł z czego w dziale 
900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska 28 020,00 zł -dotyczy to programu czyste 
powietrze i w dziale kultura ochrona dziedzictwa narodowego kwota 42 700,00 zł -dotyczy to 
projektu Klub Seniora. Dalej mamy wydatki majątkowe i one są ogółem w wysokości 13 119 
314,00 zł i tak na zadania własne, to jest kwota 198 208,00 zł z czego na transport i łączność 
drogi gminne 158 208,00 zł na informatykę 35 000,00 zł i na bezpieczeństwo publiczne i 
ochronę przeciwpożarową 5000,00 zł Natomiast jeśli chodzi o przedsięwzięcia ujęte WPF 
finansowane środkami własnymi w tej grupie własnej wysokości 11 031 851,00 zł., mamy 
zaplanowane wydatki na rolnictwo i łowiectwo, to jest infrastruktura wodociągowa i 
sanitacyjna wsi w łącznej wysokości 930 354,00 zł na transport i łączność, czyli na drogi gminne 
9 576 395,00 zł Na administrację publiczną 50 000,00 zł i Kulturę i ochronę dziedzictwa 
narodowego to jest kwota 475 102,00 zł Natomiast przedsięwzięcia finansowane środkami 
unijnymi, to jest kwota ogółem 1 889 255,00 zł z czego w administracji publicznej 94 879,00 
zł., w gospodarce komunalnej i ochronie środowiska 789 125,00 zł i w kulturze i ochronie 
dziedzictwa narodowego 1 005 251,00 zł. Jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę. 



P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Projekt uchwały 
był również opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Pana Marka Waca. 

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo Czy Ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 
Bardzo proszę, nie widzę, w takim razie proszę o zagłosowanie Państwa Radnych. Kto jest za 
podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok? Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje?  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2023 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Witold Henryk Wąsik 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 13 zagłosowało za, Jeden Radny wstrzymał się o głosu. Stwierdzam że uchwała 
została podjęta. Zamykam punkt 11 porządku obrad.  

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 12 -podjęcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej i również proszę o zabranie głosu Pana 
Skarbnika. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Więc jeśli chodzi o proponowany program wieloletnią prognozę 
finansową jest ona opracowana na lata 2023 do roku 2036, ponieważ na rok kończący spłatę 
kredytu jest planowany ewentualnie kredyt, który jest planowany do zaciągnięcia w roku 
2023. W wieloletniej prognozie finansowej ujęte są wszystkie dochody i wydatki, które przed 
chwilą zostały przyjęte w roku 2023 oraz wszystkie przedsięwzięcia, o których mówiliśmy 
dotyczące roku 2023 i dalej ponieważ część tych przedsięwzięć wychodzi poza rok 2023. Jeżeli 
są jakieś pytania, to bardzo proszę. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Bardzo dziękuję podobnie jak 
poprzednie ten projekt uchwały również opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę 
o zabranie głosu Przewodniczącego komisji. 

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Bardzo proszę Państwa 
Radnych o zagłosowanie. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje?  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  



Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Witold Henryk Wąsik 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 13 zagłosowało za, jeden Radny wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że uchwała 
została podjęta. Zamykam punkt 12 porządku obrad.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 13- podjęcie 
uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zarządu Zespołu 
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania i bardzo proszę o 
zabranie głosu Panią Sekretarz i przedstawienie projektu uchwały. 

P. Renata Trała-Sekretarz Gminy- Proszę Państwa, Zespół Interdyscyplinarny jest powoływany 
w celu koordynacji działań wszystkich służb w przypadku wystąpienia przemocy w rodzinie. W 
skład zespołu wchodzą przedstawiciele Pomocy Społecznej i gminnej komisji rozwiązywania 
problemów alkoholowych, policji, ochrony zdrowia, szkoły oraz kuratorzy sądowi. W 
regulaminie opracowujemy tak naprawdę 3 główne punkty, to jest tryb powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego, powoływanie i odwoływanie 
przewodniczącego Zespołu oraz szczegółowe warunki funkcjonowania Zespołu. Dziękuję. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję Pani Sekretarz. Projekt 
tej uchwały był również opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę o zabranie głosu 
Pana Przewodniczącego Marka Waca. 

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy Ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, bardzo proszę o 
zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje?  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  



WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona, Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 14 zagłosowało za podjęciem uchwały. Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
Zamykam punkt 13 porządku obrad. 

 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram Punkt 14- podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. Bardzo proszę o 
zabranie głos Panią Sekretarz.  

P. Renata Trała- Sekretarz Gminy- Przedmiotem uchwały jest lokal użytkowy w remizie 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Wygnanowicach o powierzchni 33 m2, łącznie z przyległym 
gruntem niezbędnym do dojścia i dojazdu od strony drogi gminnej. Lokal jest wykorzystywany 
w chwili obecnej na sklep wielobranżowy, Dziękuję.  

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję Pani Sekretarz. Projekt 
uchwały był również Opiniowany przez Komisję budżetową i bardzo proszę Pana 
Przewodniczącego o opinię.  

P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  



P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy Ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Bardzo proszę o 
zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje?  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura -Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Jan Wiącek 
 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 14 obecnych 
Radnych, 14 zagłosowało za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu. Stwierdzam, że uchwała została podjęta. Zamykam punkt 14 porządku 
obrad.  

 

14. Wolne wnioski. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 15 -wolne 
wnioski, zanim oddam Państwu głos chciałabym Państwa poinformować, że w dniu dzisiejszym 
do Przewodniczącej Rady Gminy Rybczewice wpłynęła rezygnacja, którą pozwolę sobie 
Państwu odczytać:  



„Szanowna Pani Przewodnicząca pragnę poinformować, że z dniem 31 grudnia 2022 roku 
rezygnuję z pełnienia dalszej funkcji Radnego Gminy Rybczewice. Pragnę serdecznie 
podziękować Pani Wójt Elżbiecie Masicz, Radnym i Pracownikom Gminy, a także Mieszkańcom 
Gminy Rybczewice za wszystkie lata współpracy począwszy od 2010 roku. Moja rezygnacja 
podyktowana jest przyczynami osobistymi i zdrowotnymi. Z poważaniem Lech Miściur”. 

Chciałam powiedzieć, że jest mi bardzo przykro. Pan Radny jest bardzo doświadczonym 
Radnym I muszę przyznać że z wielkim bólem serca przyjmuję Pana rezygnację. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Może Państwo Sołtysi? Bardzo proszę 
Pan Leszek Miściur. 

 
P. Lech Miściur- Radny- Proszę wszystkich Radnych i Sołtysów o przyjęcie tej rezygnacji. Tak 
jak napisałem w piśmie -ze względów zdrowotnych, powiem krótko. Dziękuję za współpracę, 
za te wszystkie lata. Dziękuję bardzo. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Bardzo dziękuję Panie Leszku. 
Bardzo cenimy pana doświadczenie i bardzo serdecznie Panu dziękujemy za dotychczasową 
współpracę. Mówię w imieniu swoim i Państwa Radnych. Jeszcze raz dziękuję. Czy Ktoś z 
Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w punkcie wolne wnioski? Nie widzę, zamykam punkt 
wolne wnioski. 

 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 16 porządku 
obrad- zamknięcie posiedzenia. Szanowni Państwo, wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad 
Stwierdzam, że porządek został wyczerpany i zamykam obrady naszej dzisiejszej trzydziestej 
siódmej sesji bardzo serdecznie Państwu dziękuję 

 

                                                   

                                                       Przewodnicząca 
                                                     Rady Gminy Rybczewice 

 

 

 

 

Przygotował(a): Karolina Foc 


